

Sør-Trøndelag krets av Norges Speiderforbund
Org.nr. 971 516 437



Referat fra kretsstyremøte 27.08.2015

Tid: 17.00 - 19.15
Sted: Neufeldts gate 3

Til stede: Ingrid Gauslaa Hårstad (KL/GL Åfjord)
Maren Eline Skarsem (Kretssekretær/Referent)
Lise Brekken (KS/Charlottenlund)
Camilla Flønes (KS/Trondheim 8)
Lasse M. Løvgren (KS/Klæbu)
Kristian Kaald (KS/Rissa)

Saksnr.	Saksliste	Ansvarlig
26/15	Gjennomgang av forrige referat: Kretsstyret godkjenner referat fra 06. Juni	
27/15	Styrekurs Lise følger opp med antall påmeldte. Sør-Trøndelag stiller med mat.	Lise
28/15	JOTA/JOTI og Kretsting Vanvikan har meldt seg til å ta det elektriske ansvaret på Brettingen Fort. Roverombudet har meldt at de tar seg av det elektriske. Kretsen utfordrer Region Sentrum om å stile opp sammen med Vanvikan og tar kretsting. Ingrid tar kontakt med Kai Rune. Lasse kan forhøre seg om Roverombudet kan ha roverkro. Ledersamling lørdag 17. Kretsting søndag 18.	Ingrid Lasse
29/15	TSF-16 Roverombudet ønsker å delta. Kretsen ønsker at Anders Sveen skal bli ansvarlig for leiren.	
30/15	Ny kretssekretær Maren har gitt sin oppsigelse. Elisabeth Sveen har blitt kontaktet til å ta over stillingen som kretssekretær og har takket ja.	
31/15	Kretsleir Styret sendes ut en epost for å sjekke interesse for kretsleir til gruppene. Svarfrist 11. september.	

32/15	<p>"Lokal Speideraksjon" Marius Døhlner har sendt kretsen et ønske om at kretsen skal holde en lokal speideraksjon til å samle inn penger til å gi Haydom Lutherion Hospital i Tanzania.</p> <p>Kretsstyret er positiv til at kretsen har en lokal aksjon, og forutsetter at Marius tar på seg lederansvar.</p>	
33/15	<p>Roverombud epostliste Ønske fra Roverombudet at epostlisten oppdateres. Kretssekretær ber om oppdatering fra gruppelederne.</p>	Maren
34/15	<p>Søknad til NSF Det blir sendt inn en søknad angående Døhlner-prosjektet med patruljen tar ansvar. Lise kontakter Marius, utformer en søknad som sendes innen 1. september</p>	Lise
35/15	<p>Referering fra Felles Gruppeleir Stor suksess. Har blitt skrevet in evalueringsskjema som kan brukes til neste gang. Ønskes å holde en ny Felles Gruppeleir i 2019.</p>	
37/15	<p>Fuglekasseaksjon Aktivitet på JOTA/JOTI - snekre kasser.</p>	
38/15	<p>Neste møte 21. september * Terminliste 2016 - Kristian * Tingsaker - Ingrid/Priska * Budsjett - Lise</p>	